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           Protokoll fört vid årsmötet 2016-08-21 i 

 Föreningsgården    

      
 

1. Birger hälsade deltagarna välkomna och förklarade årsmötet öppnat. 

Mötet valde Ingvar Åhman-Eklund till mötesordförande och Bodil 

Dahlgren till mötessekreterare. 

 

2. Mötet valde Eva Bäck och Stig Lindqvist, att jämte ordförande justera  

  protokollet, samt vid behov vara rösträknare. 

 

3. Årsmötet fastslog att mötet utlysts stadgeenligt. 

 

4. Röstlängden fastställdes till 16 röstberättigade. Se bil. 1. 

 

5. Ordförande redogjorde för det gångna årets verksamhetsberättelse, 

    vilken godkändes av mötet. Se bil. 2 

 

6. Revisor Stig Lindqvist föredrog revisionsberättelsen. Se bil. 3 

 

7. Årets resultat- och balansräkning fastställdes av mötet. Se bil. 4 

 

8. Mötet beslutade att ge styrelsen ansvarsfrihet för det gångna  

    verksamhetsåret. 

 

9. Inga motioner hade inkommit. 

 

10. Den föreslagna budgeten för 2017 fastställdes, samt beslutades om 

      oförändrad medlemsavgift. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



11. Val av styrelse. 

       Ordinarie ledamöter. 

       Lotta Forsman har 1 år kvar. 

       Kerstin Sporrong omval 1 år 

       Lotta Helsdotter ordförande nyval 2 år 

       Catarina Johansson kassör nyval 2 år 

       Johanna Teofilusson nyval 2år 

       Birger Sjögren nyval 2år 

   Maria Hallnér nyval 2år 

        

    Suppleanter 

    Anna-Stina Elfving 1 år kvar 

    Else Roeck Hansen 1 år kvar 

    Gunilla Johansson   1 år kvar 

    Bodil Dahlgren        nyval 2 år 

    Lovisa Skoglund      nyval 2 år 

    Emanuel Skoglund   nyval 2 år. 

 

12. Mötet valde Helena Lepistö och Ylva Lavén till valberedning 

 

13. Mötet valde Ragnhild Blomdahl nyval på 1 år och Curt Dahlgren 

omval 1 år till ordinarie revisorer, samt Stig Lindqvist till ersättare. 

 

14. Gerd Johansson undrade varför det inte varit någon tipspromenad 

under sommaren? Det var en av sommarens aktiviteter, som i år 

valdes bort. 

 

15. Birger Sjögren, avgående ordförande, avtackades för sina insatser för 

föreningen med förbättringar av både ekonomi och ökat 

medlemsantal. 

Även avgående ledamöter och suppleanter avtackades och därefter  

förklarade ordförande mötet avslutat. 

 

 

Ordförande                                      Vid protokollet 

 

 

Ingvar Åhman Eklund                      Bodil Dahlgren 

 

 

Justeras 

 

 



Eva Bäck                                          Stig Lindqvist 


